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                                                      Protokół Nr XL/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 22 stycznia 2010 roku 
 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz przekazał wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  ( wniosek w 
załączeniu). 
Pan Przewodniczący odczytał wniosek i poddał pod głosowanie każdy z punktów: 

1. Uchwała w sprawie przyznania i określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 
ZUK w Sędziszowie za dostarczanie wody do gospodarstw miejskich i 
wiejskich na cele socjalno-bytowe. 
Głosowanie 
13 głosów - za 

2. Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu 
budżetowego p.n. Zakład Usług Komunalnych. 
Głosowanie 
14 głosów – za 

3. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr V/60/2004 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 7 września 2004 roku w sprawie zasad przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 
szczegółowe zasady częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak 
również trybu ich pobierania. 
głosowanie 
14 głosów – za 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia „Kodeksu Etyki Radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie”. 
Głosowanie 
8 głosów – za  
6 głosów – przeciw 

Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej  

           oraz pełnej szczegółowości budżetu gminy Sędziszów. 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sędziszów na 2010 rok. 
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7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 
pożarniczych organizowanych przez  Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2010 – 2015. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w 
Tarnowskich Górach w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego im. 
Dr B. Hagera w Tarnowskich Górach przy ul. Pyskowickiej 47-51. 

10. Uchwała w sprawie przyznania i określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 
ZUK w Sędziszowie za dostarczanie wody do gospodarstw miejskich i 
wiejskich na cele socjalno-bytowe. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu 
budżetowego p.n. Zakład Usług Komunalnych. 

12. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr V/60/2004 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 7 września 2004r w sprawie zasad przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 
szczegółowe zasady częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak 
również trybu ich pobierania. 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia „Kodeksu Etyki Radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie”. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Wolne wnioski i dyskusja. 
16. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
10 głosów – za 
5 głosów – przeciw 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1głos – wstrzymujący się 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Ad. 4 
Radny J. Strzelec 
- interesuje mnie sprawa wapnowania gleb, jaka jest szansa na dofinansowanie? 
- sprawa odśnieżania dróg powiatowych, Burmistrz musi sobie z tym poradzić, 
rozumiem że jest jedna opcja polityczna i nie można nic zrobić. Dzisiaj nie mogłem 
dojechać na sesję na drodze jest lód. Apeluję i proszę aby Pan wpłynął na służby 
odpowiedzialne za zimowe utrzymanie dróg. 
Kierownik ZDP mówił że 70cm za pasem drogowym jest jeszcze ich to gdzie byli 
dotąd że nie uporządkowali swojego terenu, 
- ostatnio strażacy podcinali drzewa i zostawili gałęzie na drodze, 
- za odśnieżanie przed budynkami odpowiedzialny jest administrator i właściciel, to 
kto odśnieża przed instytucjami rozpoczynając od Urzędu? 
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Radny S. Łazarski 
- w związku ze zgłoszeniami usterek w oświetleniu proszę nas zrozumieć, że w 
pierwszej kolejności usuwamy awarie gdzie leżą słupy i są zerwane linie jak w 
Charsznicy, Wolbromiu, Mstyczowie. Nie jesteśmy w stanie wszystkie zrobić. Takie 
rzeczy jak przestawianie czasu świecenia czy to że nie świecą pojedyncze lampy 
będziemy robić od poniedziałku. 
Radny J. Wiencek 
- pracownicy interwencyjni odśnieżyli schody i wiadukt i bardzo dobrze bo był jeden 
lód, ale dalej przy zejściu jest lodowa niecka proszę aby to usunąć. 
Radny Z. Konieczny 
- w wyniku aury w Jeżowie k/ Nr 5 złamany słup telefoniczny a drugi bardzo 
nachylony w Podsadku Nr 3, proszę zwrócić się do TP aby poprawili nisko zwisające 
kable telefoniczne bo samochody mogą je pozrywać, 
- przy drodze Podsadek w stronę Mstyczowa usunięto tylko część topoli, dziś te co 
zostały zrywają linię energetyczną i telefoniczną, mogą również upaść na drogę 
powodując zagrożenie. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- pytałem kto odpowiada za chodniki przy drogach powiatowych, jutro jest targ ulica 
od Biedronki to istne lodowisko, zaniedbania były gdy było błoto pośniegowe, wtedy 
łatwo można było sprzątnąć. 
Radny Z. Gładki 
- proszę o monitowanie w ZDP o poszerzenie pasa jezdni, leżący śnieg zawęża drogę i 
zwłaszcza na łukach jest problem z mijaniem się samochodów. Na terenie całej gminy 
jest bardzo ślisko, 
- proszę o wycinkę chaszczy w stronę posesji p. Staniak, jest zagrożenie w ruchu 
drogowym i przez to żaden pług nie może dojechać i jest nie odśnieżone. 
Radny Z. Sobota 
- kierowcy z autobusów szkolnych  proszą o wycinkę chaszczy przy drodze do 
Boleścic i z Borszowic do Grązowa przy Wodzisławskiej brak widoczności i 
niebezpiecznie. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej oraz pełnej szczegółowości budżetu gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za             uchwała Nr XL/357/2010 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 

1)  odczytała projekt uchwały budżetowej na 2010 rok. 
2) Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

odczytał opinię o projekcie budżetu, 
3) Pani Skarbnik odczytała opinię RIO w Kielcach o projekcie budżetu gminy 

Sędziszów – opinia pozytywna. 
4) Radny J. Strzelec – po raz ostatni w takim składzie uchwalamy budżet, mam 

dwa wnioski społecznie uzasadnione abyśmy pozostawili po sobie pamiątki:  
1. Zakupić aparat USG dla MGOZ, byłoby to zwieńczenie kadencji.  
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Sprzedaliśmy działkę przy MGOZ, filię Ośrodka w Mstyczowie, jeśli coś 
się sprzedaje to powinno się zainwestować. 

2. Przeznaczyć środki na odnowienie elewacji Komisariatu Policji, mamy 
    rocznicę 20-lecia, należałoby to zrobić jest to dla całej gminy. 

Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- mam uwagę do budżetu, jest on bardzo ambitny stawiamy na inwestycje, Rada to 
zaakceptowała że przeznaczamy 48% budżetu na inwestycje. Jesteśmy przekonani że 
kryzys będzie mijał. Plan dochodów i wydatków będzie przekroczony, mamy 
świadomość że prawie 50% będzie deficytu w porównaniu z przychodami. 
Podziękował Burmistrzowi i służbom, że nie przestraszyli się kryzysu tylko idą w 
kierunku dalszego rozwoju inwestycyjnego. Mam niedosyt że nie ma Naczelnika 
Wydziału inwestycyjnego gdzie prawie połowa wydatków to jego działka. 
Radny J. Strzelec 
- dostaliśmy podział na drogi, czy ja coś w swoim okręgu skorzystam. 
Pan Burmistrz 
- odniósł się do wniosków radnego Strzelca, w tej chwili budżet określa dochody i 
wydatki, środki ze sprzedaży nieruchomości znajduję się w ogólnym budżecie, jedynie 
teraz można zwiększyć deficyt. Zakup USG myślę że jest przez Radę akceptowany. 
Podpisaliśmy deklarację zakupu aparatu w I półroczu aby mogła działać chirurgia, 
która obsługuje ościenne gminy i warunkiem było posiadanie aparatu USG, Oś. 
Zdrowia przeznaczyłby ok. 20 000zł a my pozostałą kwotę. Na dziś z racji tego że nie 
zostało jeszcze rozeznane jaki to ma być aparat , te tematy nie są zakończone i na dziś 
nie ma pieniędzy w budżecie na zakup. Dzisiaj nie widzę możliwości wskazania skąd 
zabrać te pieniądze. Podobnie jest z remontem Komisariatu, proszę o kredyt zaufania. 
W budżecie znaczne kwoty przeznaczyliśmy dla Policji na zakup paliwa, dopłata do 
dyżurów i 8 000zł do ogrzewania. Rozmawiałem z Komendantem Powiatowym 
abyśmy to zadanie zrobili wspólnie np. my kupimy materiały do remontu a robocizna 
po ich stronie. Dziś nie możemy zapisać tego zadania bo trzeba wskazać skąd zdjąć. 
Proszę aby na dziś nie zmieniać budżetu a rozumiem, że akceptacja tych zadań w 
Radzie jest. 
Drogi gminne, nie chciałbym aby odnosić się do podziału czy ja coś skorzystam bo 
mają skorzystać ludzie i gmina. Przedłożony budżet jest na poziomie maksymalnych 
wydatków, na drogi ponad 6mln zł, każdy okręg te najważniejsze ze zgłoszonych 
zadań ma ujęte. Dajemy kolejną dotację do remontów dróg powiatowych. Budżet jest 
równomierny i zrównoważony bez podziału na miasto i wieś zapewniając rozwój całej 
gminie. W kolejnych latach przeznaczaliśmy na inwestycje: 
2008 – 25,26% budżetu 
2009 – 45% 
2010 – planujemy 47% 
W skali województwa nie ma wielu takich gmin aby tak dynamicznie i odważnie 
planować, gdy będą dobrze funkcjonować wszyscy nasi podatnicy, nie zmniejszą się 
wpływy z podatku PIT i CIT. Musi być ogromne zaangażowanie ze strony Urzędu i 
bardzo dobra współpraca z Radą Miejską. Proszę o przyjęcie budżetu w 
przedstawionym stanie, na pewno żaden cel nie zostanie pominięty. 
Radny J. Strzelec 
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- zadałem konkretne pytanie, przewidziane wpływy za zezwolenia na sprzedaż 
alkoholu 145.000zł a wydatki 200.000zł. Stołówka Caritas miała dotację 30.000zł a 
teraz wzrost na 50.000zł, czym to jest umotywowane. Dlaczego nie powiedział Pan 
otwarcie, że powstał drugi ośrodek i trzeba pomóc. Stawiam wniosek możemy 
przegłosować a pieniądze szykować. Proszę uszanować tego kto składa wniosek. Pan 
tylko pewne grupy popiera, patrzmy na wszystkich, złożyłem wniosek proszę 
przegłosować. 
Pan Burmistrz 
- nie ma głosowania bez wskazanie gdzie zmniejszyć żeby nie zburzyć budżetu, 
- będzie 1 stołówka do obsługi ŚDS i ZOL, czy nie powinniśmy czuć się 
odpowiedzialni za funkcjonowanie tej placówki, 20tys. w skali budżetu to nie będzie 
duży uszczerbek. W programie Przeciwdziałania Alkoholizmowi są środki dla 
najbardziej potrzebujących, większość idzie na świetlicę socjoterapeutyczną, czy 
mamy zamknąć świetlicę dla dzieci z rodzin patologicznych. Proszę i apeluję aby 
pieniędzy na realizację tego Programu nie zabierać, są prowadzone ciekawe zajęcia dla 
dzieci i młodzieży i jest coraz większe zainteresowanie. Trzeba wskazać skąd zabrać a 
gdzie dodać. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- radny Strzelec zgłosił wniosek formalny ale nie spełnia on wymogów uchwały którą 
przed chwilą podjęliśmy o trybie prac na projektem budżetu. Aby wniosek mógł być 
głosowany muszą być wskazane konkretne wartości i źródła finansowania inaczej 
złamiemy przyjęte procedury. Proszę o zaufanie, przygotujemy temat na Komisjach i 
będziemy głosować na następnej sesji. 
Pan Burmistrz 
- opinia o zakupie USG była jednoznaczna i jest to poza wszelką dyskusją. Po 
rozstrzygnięciu przetargów może się okazać, że zostaną środki i nie będzie wielkiej 
dyskusji nad celowością tego zakupu. 
Radny J. Wiencek 
- nie chcę nic zmieniać ale może dziś zapiszmy w protokole a w najbliższym terminie 
przygotujemy opinie o wnioskach. Komisariat to wizytówka i też powinniśmy pomóc 
w odnowieniu elewacji. 
Radny W. Tabor 
- poprosił Komendanta aby odniósł się do propozycji. 
Pan D. Wiekiera Komendant Policji 
- oczywiście cieszę się że Rada chce pomóc ale takie decyzje zapadają na szczeblu 
wojewódzkim, wszystko musi być zgodnie z prawem, oczywiście że jest potrzebny 
remont jako gospodarz jestem za tym. 
Radny J. Strzelec 
- poprosił o wypowiedź Kierownika MGOZ. 
Kierownik MGOZ 
- sam aparat USG to koszt ok. 100.000zł ale każda głowica to wydatek 20-30tys. 
Wymagane jest USG do badania jamy brzusznej dalsze sprawy to późniejszy termin, 
można dokupić głowice do badania tarczycy i echa serca. 
Radny J. Strzelec 
- to jest inwestycja, która będzie się zwracać, jeśli inwestujemy w nieprzewidywalne 
przedsięwzięcia to ja podtrzymuję swoje wnioski. Jeśli wniosek przyjmiemy to 
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zmobilizujemy służby gminy do znalezienia pieniędzy, Rada zdecyduje czy 
przyjmujecie wniosek czy nie. 
Radny T. Styczeń 
- wniosek jest dobry ale nie dopracowany cenowo, przygotujmy i dopiero będziemy 
głosować. 
Pan Przewodniczący 
- uważam, że nie ma takiej osoby która nie chciałaby kupić aparatu USG czy 
remontować Komisariat. Według uchwały o trybie prac nad projektem budżetu dzisiaj 
nie można głosować wniosku. Będzie posiedzenie Rady Społecznej MGOZ i naszych 
Komisji to przygotujemy temat szczegółowo. 
Radny Z. Konieczny 
- rozmawialiśmy w sprawie zakupu USG z Panią Kierownik, miała znaleźć ludzi do 
jego obsługi, nikt z nas nie jest przeciwny zakupowi tego sprzętu. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sędziszów na 
2010 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się     uchwała Nr XL/358/2010 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 
pożarniczych organizowanych przez PSP lub gminę. 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XL/359/2010 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłaszałem na Komisjach o podniesienie stawki za udział w działaniach 
ratowniczych z 8 na 10zł, dziś nie odjeżdża się od pożaru dopóki nie zostanie 
uprzątnięty cały teren. W innych gminach stawki są wyższe. 
Pan Przewodniczący 
- rozmawialiśmy o tym na posiedzeniu wspólnym Komisji, sprawdziliśmy i 
Wodzisław oraz Słupia mają takie same stawki. 
Radny S. Łazarski 
- wszystkie wnioski mają być traktowane tak samo. 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia gminnej Strategii Integracji i 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2010 – 2015. 
Radny J. Strzelec 
- Panie Przewodniczący Gładki co robimy z tą uchwałą? 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- przewodniczący wyraźnie przeczytał, kto był na Komisjach to wie że Strategia była 
omawiana, widzę zasadność głosowania tej uchwały. 
Pani J. Wójcik 
- niewiele jest zmian tylko w części opisowej. 
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Pan Burmistrz 
- w nowej wersji zmieniono tylko kilka sformułowań w tabelach SWOT, reszta 
wszystko zostało. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli głosujemy, przeczytałem poprzednią wersję i u nas nie jest tak różowo, 
nawarstwiają się przestępstwa, alkoholizm. Komisje nie działają tak jak trzeba, należy 
się przyjrzeć wg tych danych społeczeństwo biednieje. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- niedawno była debata na temat bezpieczeństwa i można było przedyskutować te 
tematy. Dzisiaj przy podejmowaniu uchwały nie widzę sensu debatowania. 
Radny J. Psonak 
- członkowie Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powinny dostać dziś 
uchwaloną strategię. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie  uchwałę o Strategii 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się        uchwała Nr XL/360/2010 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w 
Tarnowskich Górach w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego ZOZ 
Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego im. Dr B. Hagera w Tarnowskich 
Górach przy ul. Pyskowickiej 47-51. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
1 głos – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się.      Uchwała Nr XL/361/2010 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyznania i określenia stawki dotacji przedmiotowej 
dla ZUK w Sędziszowie za dostarczanie wody do gospodarstw miejskich i wiejskich 
na cele socjalno-bytowe. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XL/362/2010 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu 
budżetowego p.n. Zakład Usług Komunalnych. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XL/363/2010 
Stawki w obu uchwałach nie uległy zmianie. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmian w uchwale Nr V/60/2004 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 7 września 2004 roku w sprawie zasad przyznawania i odpłatności 
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za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XL/364/2010 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił  uchwałę w sprawie uchwalenia „Kodeksu Etyki Radnych Rady 
Miejskiej w Sędziszowie”. 
Radny J. Psonak 
- ten pkt był sporny wśród radnych, jest to dowolny dokument, dla mnie najważniejsze 
jest ślubowanie radnego. Ta uchwała to tworzenie martwych przepisów, tłumaczy się 
nam że podniesie to naszą pozycję w rankingu. Chciałbym oddać szacunek 
Burmistrzowi za jego działalność, uważam że 9 miejsce w kraju jest bardzo dobrą 
oceną. Byłoby źle osiągać wysokie pozycje za tworzenie takich dokumentów. Myślę, 
że radny działa wg etyki, nie musimy iść za innymi. Zdroworozsądkowe podejście 
zgodnie ze swoim sumieniem mogłoby się przydać, nie musimy kopiować innych 
gmin. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- część wypowiedzi jest uzasadniona ale jesteśmy w UE i obowiązują nas pewne 
dyrektywy, nakłada to na nas obowiązek wypełnianie wielu dokumentów nie tylko 
przez gminy ale i przedsiębiorców. Za przyjęcie Kodeksu radnych otrzymamy 150 pkt 
i za Kodeks pracowników też 150pkt, a takie punkty moglibyśmy otrzymać za 
inwestycję wartości 1 500 000zł. Jeśli wprowadzimy ten Kodeks zrównamy się z 
innymi samorządami, możemy mieć mniej inwestycji a za kodeks będziemy 
podniesieni wyżej. Dla mnie nie jest to istotne ale dla rangi gminy tak. 
Pani Sekretarz 
- nie chciałabym aby wyglądało to tak że po jednej stronie są środki z UE a po drugiej 
Kodeks. Oceniają nas za takie sprawy jak : nasz znaczek na stronie Powiatów, czy 
mamy informatyka, czy jest pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów 
Społecznych, za inwestycje, czy mamy kolektory słoneczne, za prowadzenie strony 
internetowej, za Kodeks i In. Ten Kodeks występuje w wielu rankingach a 150 pkt jest 
to wysoka ocena. 
Radny Z. Konieczny 
- czy te 150 pkt to tylko za uchwalenie tego dokumentu? 
Pani Sekretarz 
- tak tylko za uchwalenie. 
Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia „Kodeksu etyki Radnych 
Rady Miejskiej w Sędziszowie 
Głosowanie  
7 głosów – za  
6 głosów przeciw 
1 głos – wstrzymujący się          uchwała Nr XL/365/2010 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
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- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pan J. Strzelec – do tej pory była interpretacja prawna taka, że NFOŚ, WFOŚ nie 
mogły ujmować wapnowania gleb w swoich zadaniach, teraz jest pozytywna opinia w 
tej sprawie i nad tematem pracuje WFOŚ, 
- sprawa odśnieżania dróg powiatowych, mamy wiele zastrzeżeń do ich pracy ale 
proszę nie mieszać polityki do pracy Urzędu. 
W obrębie Sędziszowa nie robili nic, gdybyśmy sami nie odśnieżyli nie dałoby się 
przejechać nawet ulicą Dworcową. Nie możemy posypywać szlaką bo zatkałyby się 
studzienki kanalizacyjne. Na Komisji Drogownictwa mówiłem do Kierownika 
Suwały, że dalej ludzie tego nie wytrzymają, jest tak ślisko że nie można 
funkcjonować, codziennie zdarzają się kolizje. Będę prosił o wystąpienie z żądaniem 
zabezpieczenia bezpieczeństwa na terenie gminy. Musimy użyć wszelkich sposobów 
aby znieśli wprowadzone przez siebie zasady, że wyjeżdżają do odśnieżania po ustaniu 
opadów śniegu, bo później tworzą się lodowe koleiny, których nie można usunąć. 
Dyrektor ZDP wspólnie ze Starostą powinni znieść te zasady. 
Radny Z. Gładki 
- tam trzeba zmienić dyrektora. 
Radny J. Psonak 
- możemy nie dodawać pieniędzy do remontu dróg powiatowych a zimowe utrzymanie 
dróg na naszym terenie my przejmiemy bo Powiat jest nieudolny. Widać że Powiat 
sobie nie radzi, do dziś to skutkuje w związku z zaniedbaniami w pierwszych dniach 
stycznia. Przyzwyczailiśmy się że są lekkie zimy ale w tym roku się nie udało. Ludzie 
którzy mieli kolizje powinni wystąpić o odszkodowania. 
Pan Burmistrz 
- na miarę naszych możliwości drogi gminne są w lepszym stanie. Usuwamy śnieg na 
osiedlach i w centrum. W innych miastach też jest tragicznie. Jestem za tym aby 
zastanowić się nad dokładaniem środków do remontów dróg powiatowych. 
- przed budynkami w podstawowym standardzie właściciele powinni sobie odśnieżać. 
Pan S. Łazarski – wszystkie telefony w sprawie drobnych usterek na oświetleniu 
przyjmujemy i prosimy o cierpliwość, wszyscy wiedzą jakie awarie są usuwane aby 
przywrócić normalne funkcjonowanie. 
Pan J. Wiencek - odśnieżymy i usuniemy lód z zejście z wiaduktu w stronę SEFAKO. 
Pan Z. Konieczny – wystąpimy do TP o podniesienie kabli telefonicznych, wycinkę 
drzew nad liniami, 
- staramy się żeby tam gdzie drzewa zagrażają budynkom czy zwisają nad drogami 
wszystko ciąć i prześwietlać. 
Pan Z.Adamski – za odśnieżanie chodników odpowiada właściciel posesji, tam gdzie 
nie ma to zarządca drogi. 
Pan J. Strzelec  
- to dlaczego na Dworcowej tyle śniegu, Pan jest tu gospodarzem i może zmusić do 
sprzątnięcia, 
- przygotować Majową przed targiem bo istna ślizgawka, gdy posypie się solą to jest 
możliwie dopóki samochody nie rozjeżdżą i znów robi się ślisko. 
Pan Z. Gładki – będziemy monitować o poszerzenie pasa jezdnego na łukach dróg i 
wycinkę zarośli. 
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Pan Z. Sobota – wycinkę chaszczy w stronę Boleścic i przy Wodzisławskiej 
przyjmujemy do realizacji. 
Ad. 15 
Radny Z. Konieczny 
- dzisiaj na drodze do piekarni Porębska koparka zrywa lód i przy budynku byłej 
straży nasi interwencyjni skuwają lód, dlaczego tego nie robią właściciele posesji? 
Kierownik MGOZ 
- wszystkie placówki służby zdrowia mają być dostosowane dla osób 
niepełnosprawnych, część gabinetów jest na piętrze i będzie trzeba kupić windę. 
Występujemy o dofinansowanie do PEFRON będzie to ok. 100tys. i w budżecie mamy 
100tys. a sama winda to koszt ponad 100tys. zł . Refundacja będzie dopiero po 
zakończeniu inwestycji. Trzeba ogłosić przetarg ale nie mamy pełnego zabezpieczenia 
finansowego. Nasuwa się takie spostrzeżenie, że na parterze jest Apteka, mogłyby być 
gabinety. 
Pan Burmistrz 
- przetarg ogłaszajcie na dzień przetargu nie musi być pełnego zabezpieczenia 
finansowego. Przetarg pokaże ile trzeba pieniędzy i wtedy wystąpię do Rady o 
dołożenie. Moje służby przygotowują wniosek na 400tys. ogłaszajcie przetarg a wtedy 
okaże się jakie są faktyczne koszty, samorząd zdecyduje ile dołożyć. 
Kierownik MGOZ 
- wystąpiłam do Urzędu o wytypowanie ludzi do przeprowadzenia przetargu, ja jestem 
lekarzem i na tym się nie znam. 
Pan Burmistrz 
- musicie wiedzieć że MGOZ jest jednostką samodzielną i my tylko możemy pomóc 
przygotować wniosek, projekt jest uzgodniony a teraz tylko trzeba ogłosić przetarg. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- budynek jest samorządowy nie rozumiem dlaczego cedujecie te sprawy na 
Kierownika, dziwi mnie że Pani Kierownik z tym nie przyszła, nie jest przecież 
właścicielem budynku, jest to sprawa samorządu. 
Kierownik MGOZ 
- jest to sesja budżetowa i dlatego pozwoliłam sobie zgłosić ten problem. 
Radny J. Psonak 
- termin dostosowania placówek służby zdrowia został przesunięty do 2015 roku, ci 
którzy już zrobili okazało się jeszcze niewystarczające. Nie mówię aby nic nie robić 
ale myślę, że w br wystarczy kosmetyka i można prace rozłożyć na 2-3 lata. 
Radny J. Strzelec 
- w budżecie było 323.730zł kolejno na lata: 
2008 – 23.730 
2009 – 100.000 
2010 – 100.000 
2011 – 100.000 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- Burmistrz powiedział że wystąpi do Rady o skumulowanie tych środków. 
Radny J. Strzelec 
- były pieniądze w budżecie i nic nie zrobiono. 
Pan Burmistrz 
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- przed 2008r programu nie było, na 2009r nie pozyskaliśmy środków z PEFRON, po 
to robimy teraz żeby pozyskać te 100.000zł żeby zrobić windę i łazienki dla 
niepełnosprawnych i przeróbkę instalacji. Jeśli są pieniądze na zadanie to można 
ogłaszać przetarg. Jedyną niejasnością jest to dlaczego jeszcze przetarg nie został 
ogłoszony. 
Radny J. Wiencek 
- czy jest projekt na to zadanie? 
Pan Burmistrz 
- jest pełny projekt z pozwoleniami i zaopiniowany przez SANEPID. 
Ad. 16 
Przewodniczący zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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